



筆試暨口試地點 (Test Venue)

中華大學 (新竹市香山區五福路二段707號)
Chung Hua University (No. 707, Sec.2, WuFu Rd., Hsinchu)

交通資訊 (Transportation Information)

高鐵 (By High Speed Rail)

請於高鐵新竹站下車，可前往車站4號出口轉乘計程車，如交通順暢，約15至20分鐘車程可直達中華大學。
Please get off at Hsinchu High Speed Rail Station. You can go to Exit 4 of the station and take a taxi. In general traffic conditions, it will take about 15 to 20 minutes to reach Chung Hua University directly.

火車 (By Train)

請於台鐵新竹站下車，可於剪票出口處前方廣場轉乘計程車，如交通順暢，約10分鐘車程可直達中華大學。
Please get off at Taiwan Railway Hsinchu Station. You can take a taxi at the square in front of the ticket gate. It will take about 10 minutes to reach Chung Hua University.

公車 (By Bus)

苗栗客運【綠線】

於新竹火車站前屈臣氏搭乘苗栗客運【綠線】公車，直達中華大學旁之香山轉運站，車程約15至20分鐘。
There is a bus stop in front of Watsons which is located on Zhongzheng road. Take Miaoli Bus [Green Line]. It takes about 15 to 20 minutes to reach Chung Hua University.

新竹客運【5604】

於新竹火車站旁新竹客運搭乘【5604】公車，直達中華大學旁之香山轉運站，車程約15至20分鐘。
Take Hsinchu Bus [5604]. It takes about 15 to 20 minutes to reach Chung Hua University.